

## Wir wünschen Ihnen eine gute Anreise



### Anreise mit dem Pkw

**Aus Richtung KARLSRUHE:** Von der A8 Ausfahrt 53a (Messe) abfahren, rechts halten Richtung „Anlieferung Messe“ und an der 1. Ampel rechts abbiegen, immer geradeaus Richtung „Filderstadt“ nach ca. 3,5km geradeaus über den Kreisverkehr und an der nächsten Ampel rechts abbiegen, die 2. Straße beim Porsche Autohaus rechts abbiegen. Wir befinden uns direkt neben dem Polizeigebäude am Rondell.

**Aus Richtung MÜNCHEN:** Von der A8 Ausfahrt 53b (Luftfracht) abfahren, an der Ampel links abbiegen Richtung „Filderstadt“, an der nächsten Ampel wieder links in den Tunnel abbiegen Richtung „F-Bernhausen“, nach dem Tunnel rechts halten Richtung „Industriegebiet“, nach ca. 3km geradeaus über die Ampelkreuzung, die 2. Straße beim Porsche Autohaus rechts abbiegen. Wir befinden uns direkt neben dem Polizeigebäude am Rondell.

### Anreise mit öffentlichen Verkehrsmitteln

**BAHN:** Vom Hauptbahnhof Stuttgart nehmen Sie die S-Bahn S2/S3 zum Flughafen. Weiter von dort wie bei Anreise mit dem FLUGZEUG: Wählen Sie vom Flughafen Stuttgart aus die Shuttle-Hotline 0711/ 70 90-0. Wir holen Sie vor dem Terminal 3 Ebene 2 (Ankunftsebene) ab.



## Plazahotel Stuttgart-Filderstadt

Karl-Benz-Straße 25 · 70794 Stuttgart/Filderstadt  
 Telefon +49 (0)711 70900 · [info@plazahotel-filderstadt.bestwestern.de](mailto:info@plazahotel-filderstadt.bestwestern.de)  
[www.plazahotel-filderstadt.bestwestern.de](http://www.plazahotel-filderstadt.bestwestern.de)

**We wish you a pleasant journey!**



**Journey by car**

Coming from Karlsruhe: leave the A8 motorway at exit 53a (Messe), keep right in the direction of delivery Messe and turn right at the first set of traffic lights, continue straight ahead in the direction of Filderstadt after approx. 3.5 km, cross the roundabout and turn right at the next set of traffic lights, take the 2nd street on the right at the Porsche car dealership. We are located directly next to the police building at the roundabout.

Coming from Munich: exit the A8 motorway at exit 53b (Luftfracht), turn left at the traffic lights towards Filderstadt, turn left again at the next traffic lights into the tunnel towards F-Bernhausen, after the tunnel keep right towards the industrial area, after approx. 3 km straight ahead over the traffic lights, turn right onto the 2nd street at the Porsche car dealership. We are located directly next to the police building at the roundabout.

**Arrival by public transport**

By train: from Stuttgart main station take the S-Bahn S2/S3 to the airport. Continue from there as if arriving by airplane: from Stuttgart Airport, dial the shuttle hotline 0711/ 70 90-0. We will pick you up in front of Terminal 3 Level 2 (Arrivals level).



**Plazahotel Stuttgart-Filderstadt**

Karl-Benz-Straße 25 · 70794 Stuttgart/Filderstadt  
 Telephone +49 (0)711 70900 · info@plazahotel-filderstadt.bestwestern.de  
 www.plazahotel-filderstadt.bestwestern.de